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Legnica, dnia 20 kwietnia 2021 r. 

  

 
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

I N T E R P E L A C J A  nr 75/ IN /21 

 

Dotyczy: Przystosowania ciągów komunikacyjnych w Parku Miejskim do wózków. 

Podstawa prawna: 
 

art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. 2016 
poz. 1764) 
 

            Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

w związku z uwagą mieszkańców miasta, zwracam się o udzielenie informacji czy:  

 

Ciągi komunikacyjne w Parku Miejskim w Legnicy zostaną dostosowane do 

bezproblemowego przemieszczania się mieszkańców z wózkami dziecięcymi oraz osób 

niepełnosprawnych, jeżeli tak to czy znana jest data podjęcia stosownych prac? 

 

Mając na względzie fakt wielomilionowych inwestycji, jakie obecnie mają miejsce w Parku 

Miejskim uważam, za dalece nierozsądne pozostawienie zgłaszanego problemu 

nierozwiązanego, gdyż żadna z atrakcji nie powinna stanowić wyzwania dla osób 

niepełnosprawnych oraz osób z wózkami dziecięcymi w kwestii dostosowania infrastruktury. 

 

Warto zauważyć, że przedstawiony problem jest szeroko komentowany na   

ogólnodostępnym portalu internetowym.  Bardzo proszę o pilną interwencję w rozsądnym 

czasie, zważywszy na fakt, że problem dotyczy znaczącej liczby mieszkańców naszego miasta.  

W załączeniu przesyłam zdjęcia, jakie zostały udostępnione obrazujące przedstawiony 

problem. 
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Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moją interpelacje wskazuję, że podjęty 

problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie co wypełnia wymogi 

wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam,  

iż interpelacja jest zasadna zarówno na gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań 

mieszkańców naszego Miasta. 

 

 

 

  
 Z poważaniem 

                                                                                                         Aleksandra Krzeszewska 


